

VALERIU - NOROCEL NICOLESCU, EMANUIELA CĂPRARU, GEORGE CIUBOTARU, DIANA - CRISTINA ȘIMON: Sycamore (*Acer pseudoplatanus* L.) silviculture, between „classical” and „dynamic” 3

FILIMON CARCEA, IOSIF LEAHU, VICTOR GUIMAN: Realities perspectives on the application of selection systems in the Romanian forests 11

CRISTIAN COJOCIA, RADU VLAD, CRISTIAN GHEORGHE SIDOR: Structural characteristics specific to artificial Norway spruce stands affected by windfalls 18

N. M. FLOCEA, BOGDAN M. NEGREA: Simplified dendroecological techniques applied to polluted stands with norway spruce in Bukovina (First Part: Growth of adult trees. Methodological aspects and applications) 23

CĂTĂLIN NICOLAE DINUCĂ: The physico-chemical background for the ecological reconstruction of sterile dumps from Middle Basin of Jilț 32

Chronicle 42

Books 55

News 55

SOMMAIRE

(Nr. 2 / 2013)

VALERIU - NOROCEL NICOLESCU, EMANUIELA CĂPRARU, GEORGE CIUBOTARU, DIANA - CRISTINA ȘIMON: La silviculture de l'*Acer pseudoplatanus* L. entre „classique” et „dynamique” 3

FILIMON CARCEA, IOSIF LEAHU, VICTOR GUIMAN: Réalités et perspectives de la haye jardinnée dans les forêts de Roumanie 11

CRISTIAN COJOCIA, RADU VLAD, CRISTIAN GHEORGHE SIDOR: Éléments structuraux dans les peuplements de culture de mélèze affectés suite aux dégats produits par le vent 18

N. M. FLOCEA, BOGDAN M. NEGREA: Techniques simplifiées d'investigation dendro-écologique dans les peuplements de mélèze soumis aux effets de la pollution produite par les activités minières de la région de Bucovina, Roumanie (I) 23

CĂTĂLIN NICOLAE DINUCĂ: Éléments de physique et de chimie retrouvés dans les fondements de la reconstruction écologique des haldes de stérile du bassin moyen de la rivière Jilț (Roumanie) 32

Chronique 42

Livres 55

Revue des revues 55